

English

MA-1 MICROPHONE PREAMPLIFER

GENERAL INTRODUCTION

MA-1 is a professional microphone preamplifer that operates on 48V phantom power, but does not pass phantom power to the microphone. This makes it ideal for ribbon and dynamic microphones alike. It made by aluminum, firm and durable. The four foam pads which raise the resist falling capability of microphone in a way. Its black looking makes it classic and graceful. All in all, MA-1 is a better choice for you to use.

THE INTRODUCTION OF MICROPHONE



- 1. OUTPUT: use 3-pin XLR to connect MA-1 and sound card console or other devices featuring with 48V phantom power, then must turn on 48V phantom power.
- 2. INPUT: use 3-pin XLR to connect MA-1 and dynamic or ribbon microphone.

FEATURE

- * The classic and graceful shell;
- * Aluminum, firm and durable;
- * Fits for ribbon microphone and dynamic microphone.

▲ SAFETY PRECAUTIONS

- * Do not install near any heat sources such as radiators, heat registers, stoves, or other apparatus that produce heat;
- Unplug this apparatus during lightning storms or when unused for long periods of time;
- Only use attachments/accessories specified by the manufacturer;
- Clean only with dry cloth;
 - Do not disassemble, modify or attempt to repair the Microphone amplifer.
 - * Do not use this apparatus near water.

SPECIFICATION

* Gain: 25dB

* Frequency response: 20Hz-20kHz±1dB

* Input impedance: 1.5kΩ

* Noise: -70dB

* Length X width X height: 100mmX50mmX38mm

Copyright © Ningbo Alctron Electronic Technology CO.,LTD. All rights reserved. Specifications and appearance subject to change without notice.

Ningbo Alctron Electronics Technology Co., Ltd. No.76 SanCheng Road, XiuFeng Industrial Area, GaoQiao Town, NingBo. China.

Tel:+86 574 87150672 Fax:+86 574 87157176

E-mail:info@alctron-audio.com www.alctron-audio.com



MA-1麦克风功放

产品简介

MA-1是一款专业的麦克风功放,通过48V幻相电源供电来工作,但是幻相电源不会给麦克风供电,正是这种特征让MA-1很适合于铝带麦克风和动圈麦克风。壳身由铝型材制作,坚固持久耐用。底部的四个海绵脚垫起到了防摔缓冲的作用。其黑色的外表,经典不失优雅。总体来说,MA-1是您不错的选择。

麦克风功能介绍



- 1. OUTPUT: 用三芯卡侬连接MA-1和声卡、调音台或其它带48V幻相电源的设备,并且一定要开启48V幻相电源。
- 2. INPUT: 用三芯卡侬连接MA-1和动圈或者铝带麦克风。

特 征

- * 売身经典不失优雅;
- * 铝型材材质,坚固持久耐用;
- * 适合铝带麦克风和动圈麦克风。

▲ 安全注意事项

- * 请勿将本产品安装在热源附近,如暖气片,炉子或者其它产生热量的设备;
- * 遭闪电雷鸣或长期不使用本设备时,请拔出接口; * 请只使用厂家指定的附属设备和配件;
- * 请用干布清洁本产品;
 * 请勿拆卸或改造麦克风放大器;
 - * 请勿在靠近水的地方使用本产品。

参 数

- *增益: 25dB *频响范围: 20Hz-20kHz±1dB
- * 输入阻抗: 1.5kΩ

宁波奥创电子科技有限公司

* 噪音: -70dB * 长X宽X高: 100mmX50mmX38mm

版权所有©宁波奥创电子科技有限公司,所有权保留。必要的技术数据和外观更 改恕不予以另行通知。

地址:浙江省宁波市海曙区秀丰工业区三成路76号